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GEMEENTERAAD VAN DONDERDAG 20 JANUARI 2022 

 
Aanwezig: Ben D'Haene, voorzitter gemeenteraad. 

Elsie Sierens, burgemeester. 
 
Williame Raman, Filip Demeyer, Michaël Vercruyssen, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, schepenen. 
 
Roger Lybeer, Etienne Balcaen, Jacques Bouckaert, Carolien Ongena, Alain Torcq, Sofie Vanden Hove, 
Emmanuel Anciaux, Ivan Stevens, Eveline Hoste, Didier Lebrun, Hildegarde Van Rompu, Eddy Van de 
Walle, Laura Van Rentergem, Koen Van Hende, Martinne Plets, Henriette Scheire, Helena Verbeke, 
raadsleden. 
 
Gert Deryckere, algemeen directeur 
 
Afwezig geëxcuseerd: Céline De Weerd, raadslid 

AGENDA 

Agendapunten van de openbare zitting 

Vastgesteld door voorzitter gemeenteraad Ben D'Haene (Open VLD). 
Punten 1 tot en met 5 werden hem meegedeeld door het college van burgemeester en schepenen. 
 

Algemeen bestuur 

Gemeentelijke organen 

1. Bekrachtiging besluit burgemeester tot het houden van digitale zittingen voor 
vergaderingen van gemeentelijke organen 

Notulen 

2. Goedkeuring notulen gemeenteraad 23 december 2021 

Openbare veiligheid 

Politie 

3. Aktename beëindiging mandaat politieraad, nieuwe voordracht, onderzoek 
geloofsbrieven en aanstelling opvolger 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

4. Kennisname notulen BC Covid Scheldekracht  (ILV) van 20 december 2021 

Technische zaken 

Patrimonium 

5. Goedkeuring ontwerpakte kosteloze grondafstand Zandberg 
 

OPENBARE ZITTING 

Agendapunten 

Algemeen bestuur 

Gemeentelijke organen 

1. Bekrachtiging besluit burgemeester tot het houden van digitale zittingen voor vergaderingen 
van gemeentelijke organen 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 



 

 

Artikel 28 van het decreet over het lokaal bestuur; 

Juridisch kader 

Wet van 14 augustus 2021 betreffende de maatregelen van bestuurlijke politie tijdens een epidemische 
noodsituatie. 

Koninklijk besluit van 28 oktober 2021 houdende de nodige maatregelen van bestuurlijke politie teneinde 
de gevolgen voor de volksgezondheid van de afgekondigde epidemische noodsituatie betreffende de 
coronavirus COVID-19 pandemie te voorkomen of te beperken. 

Besluit van de Vlaamse Regering van 10 september 2021 over de voorwaarden voor digitaal of hybride 
vergaderen voor de organen van de lokale besturen 

Richtlijnen van het Agentschap Binnenlands Bestuur betreffende vergaderingen van de gemeenteraad en 
de raad voor maatschappelijk welzijn en het coronavirus COVID-19 

Feiten en context 

Via Koninklijk besluit van 28 oktober 2021 houdende de nodige maatregelen van bestuurlijke politie 
teneinde de gevolgen voor de volksgezondheid van de afgekondigde epidemische noodsituatie 
betreffende de coronavirus COVID-19 pandemie te voorkomen of te beperken is de federale fase van het 
nationaal noodplan betreffende de coördinatie en het beheer van de crisis coronavirus COVID-19 
afgekondigd. De federale fase is een uitzonderlijke situatie en is nog altijd van toepassing. 

De dagelijkse werking van lokale besturen moet gegarandeerd worden. Dit houdt ook in de organisatie 
van de vergadering van de organen. 

De lokale besturen moeten in de mate van het mogelijke de normale werking garanderen. Dit betekent 
dat alle punten op de agenda van de bestuursorganen kunnen worden geplaatst. De vergaderingen, 
fysiek of digitaal, zijn niet langer beperkt tot enkel de hoogdringende punten die geen uitstel verdragen. 

De algemene principes uit het decreet over het lokaal bestuur (termijn van oproeping, inzage in dossiers, 
tegensprekelijk debat, openbaarheid,….) blijven van toepassing. 

Vormvereisten 

Voor de organisatie van een digitale raad dient voldaan te worden een de verschillende vormvereisten. 
Deze vormvereisten werden mee opgenomen in het besluit van de burgemeester van 11 januari 2022. 

Motivering 

In uitzonderlijke omstandigheden kan de burgemeester politieverordeningen maken in plaats van de 
gemeenteraad. Zo bepaalt artikel 134, §1, N.Gem.W. “In geval van oproer, kwaadwillige samenscholing, 
ernstige stoornis van de openbare rust of andere onvoorziene gebeurtenissen, waarbij het geringste 
uitstel gevaar of schade zou kunnen opleveren voor de inwoners, kan de burgemeester 
politieverordeningen maken, onder  verplichting om daarvan onverwijld aan de gemeenteraad kennis te 
geven, met opgave van de redenen waarom hij heeft gemeend zich niet tot de raad te moeten wenden. 
Die verordeningen vervallen dadelijk, indien zij door de raad in de eerstvolgende vergadering niet worden 
bekrachtigd. 

De burgemeester besloot op 11 januari 2022 tot de organisatie van een digitale raad op 20 januari 2022. 
Deze verordening vervalt wanneer die niet op de eerstvolgende vergadering van de gemeenteraad wordt 
bekrachtigd. 

Het besluit van de burgemeester van 11 januari 2022 werd toegevoegd als bijlage aan dit besluit. 

Financiële aspecten 

Het is redelijk dat de zitpenning ook voor digitale vergaderingen van de gemeenteraad en OCMW-raad 
worden voorzien. 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De gemeenteraad bekrachtigt het burgemeestersbesluit van 11 januari 2022 tot het houden 
van digitale zittingen voor vergaderingen van gemeentelijke organen op 20 januari 2022. 

  

https://lokaalbestuur.vlaanderen.be/nieuws/covid-19-virtueel-vergaderen-van-raden-voorlopige-richtlijnen


 

 

Notulen 

2. Goedkeuring notulen gemeenteraad 23 december 2021 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 32 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de 
gemeenteraad onder de verantwoordelijkheid van de algemeen directeur worden opgesteld 
overeenkomstig artikelen 277 en 278. 

Juridisch kader 

Artikel 278 dat stelt dat de notulen van de gemeenteraad vermelden, in chronologische volgorde, alle 
besproken onderwerpen vermelden, alsook het gevolg dat werd gegeven aan die punten waarover de 
gemeenteraad geen beslissing heeft genomen. Zij maken eveneens duidelijk melding van alle 
beslissingen en het resultaat van de stemmingen. Behalve bij geheime stemming, vermelden de notulen 
voor elk raadslid of hij voor of tegen het voorstel heeft gestemd of zich onthield. Van deze laatste 
verplichting kan worden afgeweken voor beslissingen genomen met unanimiteit. 

Feiten en context 

Elk gemeenteraadslid heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie van 
de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de gemeenteraad worden aangenomen, 
worden de notulen in die zin aangepast. 

Vormvereisten 

Artikel 28 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de vergaderingen van de gemeenteraad openbaar 
zijn, behalve in de uitzonderingsgevallen zoals voorzien onder §1, 1° en 2e lid. 

Motivering 

Een ontwerp van de notulen worden ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering ter 
beschikking gesteld van de gemeenteraadsleden. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

De notulen van de openbare zitting worden gepubliceerd op www.destelbergen.be . 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De notulen van de gemeenteraadszitting van 23 december 2021 worden goedgekeurd. 

Openbare veiligheid 

Politie 

3. Aktename beëindiging mandaat politieraad, nieuwe voordracht, onderzoek geloofsbrieven en 
aanstelling opvolger 

Algemeen directeur Deryckere licht toe. 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

De wet van 7 december 1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst, gestructureerd op twee 
niveaus; 

Juridisch kader 

Het koninklijk besluit van 20 december 2000 betreffende de verkiezing in elke gemeenteraad van de 
leden van de politieraad; 

De Ministeriële Omzendbrief van 12 november 2018 betreffende de verkiezing en de installatie van de 
politieraadsleden van een meergemeentezone; 

http://www.destelbergen.be/


 

 

De beslissing van de installatievergadering van de gemeenteraad van 3 januari 2019 tot installatie van de 
gemeenteraadsleden en vaststelling van hun rangorde; 

De beslissing van de installatievergadering van de gemeenteraad van 3 januari 2019 tot installatie van de 
politieraad; 

Feiten en context 

De verkiezing van de leden van de politieraad heeft plaats tijdens de openbare zitting waarop de 
gemeenteraad wordt geïnstalleerd of ten laatste binnen tien dagen. Indien die laatste dag een zaterdag, 
een zondag of een wettelijke feestdag is, wordt die termijn verlengd tot en met de eerstvolgende dag die 
geen zaterdag, zondag of wettelijke feestdag is; 

De politieraad van de meergemeentezone Rhode en Schelde is samengesteld uit 19 verkozen leden; 

De gemeenteraad is op 3 januari 2019 over gegaan tot verkiezing van 5 leden van de gemeenteraad als 
lid van de politieraad; 

Volgende leden van de gemeenteraad werden tot effectieve leden en tot opvolgers van de politieraad van 
meergemeentezone Rhode en Schelde verkozen 

• Effectief lid: Emmanuel ANCIAUX, 21/10/1967, vertegenwoordiger 

o Opvolger 1: Koen VAN HENDE, 29/04/1974; Bediende 

• Effectief lid: Etienne BALCAEN, 01/06/1944; gepensioneerde  

o Opvolger 1: Martinne PLETS, 18/07/1956; verzorgende 

o Opvolger 2: Marieke KINDT, 23/06/1967; juriste 

• Effectief lid: Jacques BOUCKAERT, 22/02/1956, gepensioneerde  

• Effectief lid: Eveline HOSTE, 17/09/1981; zelfstandige vastgoedmakelaar  

• Effectief lid: Carolien ONGENA, 23/12/1977; bediende  

o Opvolger 1: Alain TORCQ, 6/07/1971; Zaakvoerder 

Op 10 december 2021 ontving de algemeen directeur het schrijven van raadslid BOUCKAERT Jacques 
met vermelding van zijn ontslag. 

Er werd vastgesteld dat er tijdens de verkiezing van de leden van de politieraad geen opvolger werd 
aangesteld. 

Overeenkomstig artikel 19 van de WGP worden alle gemeenteraadsleden die in 2019 de voordrachtsakte 
van raadslid BOUCKAERT ondertekenden opnieuw uitgenodigd om een nieuwe afgevaardigde voor te 
dragen. 

Op 17 januari 2022 om 8u30 uur werd door raadslid Sofie Vanden Hove (Open-VLD) een nieuwe 
voordrachtakte voor 1 effectieve kandidaat overhandigd aan burgemeester Elsie SIERENS en algemeen 
directeur Gert DERYCKERE. 

Deze voordrachtakte werd ondertekend door alle gemeenteraadsleden die in 2019 de voordrachtsakte 
van raadslid BOUCKAERT ondertekenden. 

Deze akte draagt de hierna vermelde kandidaat voor: 

• De heer Williame RAMAN (N-VA) 

o Opvolger 1: // 

o Opvolger 2: // 

De burgemeester heeft de kandidatenlijst als bijlage aan dit besluit toegevoegd 

• De heer Willliame RAMAN (N-VA), °27/08/1959, bediende 

o Opvolger 1: // 

o Opvolger 2: // 

Vormvereisten 

// 

  



 

 

Motivering 

Er wordt vastgesteld dat overeenkomstig artikel 19 van de WGP alle nog in functie zijnde 
gemeenteraadsleden die de oorspronkelijke voordracht van het te vervangen lid hebben ondertekend, 
gezamenlijk een kandidaat effectief lid hebben voorgedragen.  

In dit geval kan de kandidaat verkozen worden verklaard en hoeft er dus geen stemming te gebeuren in 
de gemeenteraad. Er werden geen kandidaat-opvolgers verkozen. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Afschrift van deze beslissing wordt over gemaakt aan de dienst communicatie. 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslissing zal worden toegestuurd aan:  

• de Provinciegouverneur  

• de Voorzitter van de Politieraad 

BESLUIT: 

Artikel 1. De heer Williame RAMAN (N-VA) wordt als lid van de politieraad van de politiezone Regio 
Rhode & Schelde verkozen verklaard. 

Artikel 2. Dit besluit zal overeenkomstig artikel 20 en 85 van de WGP in functie van het administratief 
toezicht op de geldigheid van de verkiezing worden voorgelegd aan de Deputatie. 

Artikel 3. De heer Williame RAMAN zal effectief als lid van de politieraad in dienst treden na de 
eedaflegging in de politieraad van 30 maart 2022. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

4. Kennisname notulen BC Covid Scheldekracht  (ILV) van 20 december 2021 

Burgemeester Sierens (Open VLD) licht toe. 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 4° van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 dat stelt dat de 
gemeenteraad bevoegd is voor het oprichten van en het toetreden tot rechtspersonen en het beslissen tot 
oprichting van, deelname aan of vertegenwoordiging in agentschappen, instellingen, verenigingen en 
ondernemingen. 

Het engagement van het College van burgemeester en schepenen om de vaccinatiestrategie in het kader 
van de strijd tegen COVID19 maandelijks te rapporteren aan de gemeenteraad. 

Juridisch kader 

Gemeenteraadsbeslissing van 25 februari 2021 betreffende de toetreding tot de interlokale vereniging 
COVID Scheldekracht (ilv) 

Feiten en context 

De gemeenteraad besloot toe te treden tot de ILV Covid Scheldekracht. Dit intergemeentelijk 
samenwerkingsverband streeft naar een goede lokale ondersteuning bij de beheersing van de Covid-
pandemie en het opvangen van de gevolgen ervan binnen het werkgebied van de Eerstelijnszone 
Scheldekracht.  

Binnen het ILV wordt een beheerscomité opgericht, dat conform artikel 395 DLB is samengesteld uit één 
afgevaardigde van elke deelnemer, en dat overlegt over de wijze waarop de overeenkomst wordt 
uitgevoerd.  

Het beheerscomité formuleert waar nodig adviezen ten behoeve van de beherende gemeente, stelt het 
jaarverslag en de rekening van de ILV vast en legt ze ter goedkeuring voor aan de raden van de 
deelnemende lokale besturen, waarvan de gewone meerderheid de goedkeuring verleent.  



 

 

  



 

 

Vormvereisten 

In de beheersovereenkomst werd opgenomen dat de deelnemers van de ILV op geregelde wijze 
geïnformeerd via de leden van het beheerscomité. 

Motivering 

Wegens de urgentie van de vaccinatiestrategie in de strijd tegen COVID19 engageerde College van 
burgemeester en schepenen om maandelijks te rapporteren over de vooruitgang van de 
vaccinatiestrategie. Deze vooruitgang kan oa. worden opgevolgd via de notulen van het beheerscomité 
van ILV Covid Scheldekracht. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: 

Enig artikel. De raad neemt kennis van de notulen van het beheerscomité Covid Scheldekracht (ILV) van 
20 december 2021. 

Technische zaken 

Patrimonium 

5. Goedkeuring ontwerpakte kosteloze grondafstand Zandberg 

Schepen De Sutter (NV-A) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 11° van het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 bepaalt dat de gemeenteraad 
bevoegd is voor het stellen van daden van beschikking over onroerende goederen, behalve die, vermeld 
in artikel 56, §3, 8°, b 

Juridisch kader 

// 

Feiten en context 

Aanvraag tot bijstelling van een verkavelingsvergunning, met gemeentelijk dossiernummer:  2021/229, 
ontvangen op 13 juni 2021 per beveiligde zending digitaal ingediend. 

De aanvraag heeft betrekking op een terrein, gelegen Zandberg 22, 9070 Destelbergen; Zandberg 20, 
9070 Destelbergen; kadastraal bekend: DESTELBERGEN 4 AFD (HEUSDEN1), sectie A, 0632 Z 4 
DESTELBERGEN 4 AFD (HEUSDEN1), sectie A, 0632 F 4 DESTELBERGEN 4 AFD (HEUSDEN1), 
sectie A, 0632 A 5 DESTELBERGEN 4 AFD (HEUSDEN1), sectie A, 0632 B 5 . 

Een omgevings- en verkavelingsplan werd opgemaakt door beëdigd landmeters-experten Karel Prove en 
Emiel Van Den Broeck, op 31 mei 2021 met dossiernummer 17.1792. Hierop werd de rooilijn aangeduid 
waardoor duidelijk wordt wel deel kosteloos wordt afgestaan aan het gemeentebestuur. Betreft een strook 
grond (weg) gelegen tussen Zandberg nummer 18 en 24 met een oppervlakte van 1a 41ca.  

De grondafstand moet administratief geregeld worden en hiervoor dient een akte opgesteld te worden 
waarbij de overdracht van het eigendomsrecht van deze grond wettelijk wordt vastgesteld. 

In zitting van gemeenteraad van 23 september 2021 werd de kosteloze grondafstand goedgekeurd zoals 
aangeduid op het verkavelingsplan. Als last voor het afleveren van een attest tot verkoop werd opgelegd 
dat de grondafstand kosteloos dient afgestaan te worden aan het gemeentebestuur.  

Ontwerpakte tot kosteloze grondafstand werd opgemaakt door notaris Guisson en ontvangen door dienst 
Technische Zaken op 23 december 2021. 

Vormvereisten 

// 



 

 

Motivering 

Om te voldoen aan de gemeenteraadsbeslissing van 23 september 2021 werd een ontwerpakte tot 
kosteloze grondafstand opgemaakt door notariskantoor Guisson. 

Er worden geen opmerkingen geformuleerd vanuit dienst Technische Zaken.  

Er wordt goedkeuring gevraagd aan de gemeenteraad. 

Financiële aspecten  

Alle kosten met betrekking tot de grondafstand zijn ten laste van de houder van de 
verkavelingsvergunning. 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie  

Een afschrift van deze beslissing aan de notaris. 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De gemeenteraad verleent goedkeuring aan de ontwerpakte van de kosteloze grondafstand 
zoals aangeduid op het verkavelingsplan, opgemaakt door beëdigd landmeters-expert Emiel Van Den 
Broeck op 31 mei 2021 met dossiernummer 17.1792, met een oppervlakte van 141 m² geleden tussen 
Zandberg 18 en 24, kadastraal gekend onder 4de afdeling, sectie A, nummer 632-z4, wordt goedgekeurd. 

Artikel 2. De burgemeester en algemeen directeur worden gemachtigd om de authentieke akte te 
ondertekenen in naam van de gemeente. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

MONDELINGE VRAGEN 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) vraagt: “De bestuursperiode is ondertussen halfweg. We weten ook dat 
de maatschappij evolueert. Ik moet u de uitdagingen niet opsommen en zal dat niet doen om binnen de 
2,5 minuten te blijven. Een belangrijke vraag is natuurlijk of u een evaluatie van het bestuursakkoord 
plant, en inzonderheid de beleidsdoelstellingen die daarin zijn opgenomen? Is daar ook inhoudelijk heel 
duidelijk een nulmeting in opgenomen? Is voldoende duidelijk waar u zichzelf op afrekent? En kan er ook 
een overzicht komen van waar we staan bij de uitvoering van het beleidsplan. U weet dat wij dat vanuit 
de oppositie niet mee steunen maar dat betekent niet dat we het niet belangrijk vinden dat u bepaalde 
initiatieven neemt en uiteraard zijn er ook zaken waar we wel achter staan. We zijn dus bijzonder 
benieuwd om te vernemen waar u staat en waar u zichzelf op afrekent. Hoe ver staat u dus met de 
uitvoering van uw beleidsdoelstellingen en zal het college de gemeenteraad en de adviesraden maar ook 
de bevolking daar bij betrekken? U stelt zichzelf immers voor als een heel participatief bestuur, wat we 
zeer positief vinden. Het is ook een manier om de bevolking bij het lokaal beleid te betrekken. Het gaat 
ook over hen.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Wij zijn in het begin van de legislatuur met ons 
bestuursakkoord naar de burger gegaan. We hebben de intentie om dat vaak te doen, maar corona heeft 
ons parten gespeeld, waardoor we die sessies hebben moeten opschorten. We zijn het zeker dit jaar 
opnieuw van plan. Van bij het begin van de legislatuur zijn we participatief te werk gegaan omdat we een 
enquête gedaan hebben. Samen met Public Minds hebben we de burger laten meedenken. We hebben 
de burgers dus bevraagd en uitgenodigd, toen in het JGC. We gaan dat in het midden van de legislatuur 
herhalen. We gaan nogmaals naar de burger gaan om te horen wat men denkt en waar we staan. Wat 
participatie betreft kan ik u meedelen dat we een deskundige participatie zullen aanwerven omdat we 



 

 

vinden dat dat een materie is die grondig moet aangepakt worden, die ook de nodige deskundigheid vergt 
en die ook de nodige structuur vergt, die we op dit moment misschien nog te weinig hebben. We willen 
daar werk van maken. Ik wil me daar zeker niet achter wegsteken maar een participatief traject doe je 
nog altijd beter in een fysieke setting. Ik vind die digitale settings geen meerwaarde hebben. Je leest de 
mensen niet, je kan niet doortastend werken. Ik hoop ten volle dat we opnieuw kunnen starten met onze 
adviesforums in 2022. Wat zijn de parameters waar we ons op baseren? We hebben ons 
bestuursakkoord ook in een doelstellingenboom gegoten, waarbij we werken met strategische 
doelstellingen, operationele doelstellingen, actieplannen en acties. Dat is eigenlijk onze maatstaf om te 
kijken hoever we staan. We doen dat ook als bestuursploeg. We evalueren het bestuursakkoord en 
bekijken wat kan afgevinkt worden en wat nog moet gebeuren. In de doelstellingenboom hebben we 
gewerkt met 4 grote strategische doelstellingen. U weet dat we in het begin van de legislatuur 
‘Wabliefteru 9070’ hadden. Naar aanleiding van de relance is dat ‘Wabliefteru 9070 Helpt’ geworden. We 
hebben daar een gevolg aan gebreid en een vijfde doelstelling toegevoegd in het kader van de relance. 
Die doelstellingenboom en de acties die daaraan gekoppeld zijn volgen we op aan de hand van de 
opvolgingsrapportages die we ook aan de gemeenteraad en aan de financiële commissie doorgeven. 
Daarin kan je eigenlijk volgen wat er in de pipeline zit en wat al afgevinkt is. We zijn zeker van plan om de 
burger opnieuw te betrekken en om nog sterker, gestructureerder en gefundeerder in te zetten op die 
participatie. Wij zij daarmee begonnen door de herwerking van de adviesforums in de relanceperiode 
maar we voelen wel dat nog een versnelling hoger en beter moeten schakelen.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Bedankt voor dit heel positieve antwoord. We staan daar zeker 
ook achter en willen dat ook zeker en vast mee helpen faciliteren. Misschien toch twee kleine 
opmerkingen daarbij. Het is goed dat er met de bewoners en de adviesraden in overleg wordt gegaan. 
Het is ook belangrijk natuurlijk dat dit toch goed besproken wordt in de gemeenteraad. Ik laat zelf in het 
midden of dat best is voor of na dat er naar de adviesraden gegaan wordt. Misschien kunnen we dat zelfs 
op twee momenten doen. Ik vind het wel interessant dat de gemeenteraad op een goeie, kwalitatieve 
manier bij dat traject betrokken wordt, dat er een debat kan zijn vanuit de verschillende perspectieven die 
we hebben. Ik denk dat dat ook een meerwaarde kan zijn voor het bestuur. Een tweede opmerking die ik 
heb - uiteraard is het positief en weet ik ook wel dat er vanuit strategische doelstellingen naar 
operationele doelstellingen en acties wordt gewerkt – is dat het natuurlijk ook belangrijk is om indicatoren, 
de KPI’s voor ogen te houden. Voor een modern bestuur is dat soms ook een beetje gevaarlijk. Er zijn 
soms cijfers die we naar voor schuiven. Bijvoorbeeld over klimaatdoelstellingen gaat zegt de gemeente 
dat ze een bepaald percentage aan CO2-uitstoot wil verminderen tegen 2030. Het is ook natuurlijk ook 
belangrijk om dat te vertalen naar in welke mate onze beleidsacties daar ook echt impact op hebben. 
Kunnen we dat op de één of andere manier ook kwantificeren? Wat ook belangrijk is, en daar wil ik ook 
direct voor engageren, is dat het niet aan ons is om u bij ieder percentage te gaan afrekenen. Dat zou 
geen zinvol en goed debat zijn. Wat wel een zinvol en goed debat is, is om samen te kunnen vaststellen 
dat er een bepaald probleem is en dat we gericht kunnen denken aan een oplossing. Ik verwijs 
bijvoorbeeld naar de discussie die gevoerd is rond sociaal wonen. We kunnen daar defensief over zijn, 
maar we kunnen ook proberen om gewoon vast te stellen dat er een probleem is en samen daarin vooruit 
te gaan. Hetzelfde met die klimaatdoelstellingen. Als zou blijken dat we dat niet halen, is dat even 
significant als het wel halen. We moeten daar een intelligent debat over kunnen voeren. Vandaar zeker 
ook mijn pleidooi om daar goeie indicatoren op te plakken. Dat is, denk ik, ook belangrijk om de burgers 
bij het debat betrokken te krijgen.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Absoluut. Ik ben daar mee akkoord. Ik denk trouwens dat we 
naar relance toe de gemeenteraad betrokken hebben, dat we dat samen gedaan hebben. Het traject dat 
we nu gaan afleggen, moeten we nog bespreken. Volledig akkoord ook trouwens in verband met de 
klimaatdoelstelling. We zijn bezig met een klimaatadaptatieplan. Dat komt ook nog naar de 
gemeenteraad. Ik denk dat we ook onze commissies hebben. Uw opmerkingen zijn dus zeker genoteerd.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dankuwel. En ik herinner me ook het heel positieve gesprek dat 
we naar aanleiding van de relance gevoerd hebben. Ik vond dat echt één van de beste vergaderingen 
van onze gemeenteraad tot dusver. Ik wil dat wel benadrukken.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dankuwel.” 
 

 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) vraagt: “Ik heb mijn vraag pas deze avond doorgestuurd. Dat heeft te 
maken met mijn agenda. Alle begrip dus mocht u de cijfers nog niet hebben. Het is zeker geen probleem 
als u de cijfers later, schriftelijk, wil overmaken. Het gaat over een interessant project toch wel, dat in de 
wijk Borrems heeft plaatsgevonden om mensen, bewoners te helpen om bewoning aan te passen aan de 
klimaatuitdagingen. Zou er toch wat meer toelichting kunnen gegeven worden rond het opzet van het 
project, de bredere doelstellingen die zijn beoogd, en kan er ook wat ingegaan worden op resultaten? Ik 



 

 

begrijp dat je dat niet zomaar voor de vuist weg naar voor kan smijten. Het zou wel bijzonder welkom zijn 
om die informatie te kunnen horen, hier of in een commissie.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “De klimaatverandering nemen we natuurlijk zeer ernstig, zeker 
na wat er deze zomer in Wallonië gebeurd is. Iedereen denkt dat het enkel daar zo ernstig kan zijn. 
Mocht die waterbom boven Vlaanderen losgebarsten zijn, dan hadden we hier natuurlijk ook een dik 
probleem gehad. Hoe kunnen we dat in de toekomst vermijden? Er zijn eigenlijk twee wegen te 
bewandelen: enerzijds moet op mondiaal vlak de CO2-uitstoot gevoelig beperkt worden. En op lokaal 
niveau moeten we adaptieve maatregelen nemen. Zoals de burgemeester daarnet heeft aangegeven, zijn 
we er druk mee bezig om een klimaatadaptatieplan op te stellen. Daar gaat het vanavond eigenlijk niet 
over. Het gaat over de CO2-uitstoot. Als we daarover spreken, moeten we bekijken waar we kunnen 
besparen. Dat zit bij de gezinnen. Het is daarom dat het bestuur het zo belangrijk vindt dat de huizen 
waarin we wonen verduurzaamd worden. Hoe kunnen we die verduurzamen? We moeten investeren in 
dakisolatie, hoogrendementsbeglazing, het verhogen van ketelrendement, muurisolatie, enz. In het 
klimaatactieplan zijn onze streefcijfers daaromtrent opgenomen. Tegen 2030 moet van 90% van de 
woningen het dak voldoende geïsoleerd zijn. We kunnen natuurlijk niet wachten tot 2030. We moeten nu 
al beginnen investeren in acties. Eén van die acties was dus in de Borrems. Concreet waren daar 18 
mensen geïnteresseerd. Van die 18 mensen hebben er 16 een advies aangevraagd. Daaruit zijn 7 
maatregelen naar voor gekomen. Er zijn mensen die dakisolatie hebben aangebracht, anderen hebben 
spouwmuurisolatie aangebracht, glas vervangen of glas en ramen vervangen. Ik heb het, denk ik, de 
vorige keer ook verteld. Dat was een bovengemiddeld succes. Bij Energent zegt men dat de cijfers 
doorgaans lager ligger. Het was niet super maar het was ook niet slecht. In de toekomst willen we dat 
nog beter aanpakken. Er start binnenkort een nieuwe wijkrenovatie. Dat zal in de Ledebeek zijn, en bij 
uitbreiding de Europalaan. Daar zal Veneco met de mobiel ter plaatse gaan en de mensen proberen te 
overtuigen. Men zal kunnen aantonen waar de woning warmte verliest door gebruik te maken van 
warmtekaarten en een rendementsberekening zal aantonen hoeveel een investering kan opleveren. Ik 
denk dat we daar moeten op inzetten als we de CO2-uitstoot in onze gemeente willen terugdringen.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ik denk dat als benadering zeer interessant is en ik begrijp ook dat 
het aan bod komt in de volgende gemeenteraad in het kader van het klimaatadaptatieplan dat jullie 
voorleggen. Ik denk inderdaad dat het goed is om mensen te sensibiliseren rond hoe het precies zit met 
warmteverlies, isolatie, enzovoort. Wat natuurlijk ook wel belangrijk is, is dat woningen op termijn ook 
echt aangepast moeten worden. Isolatie is immers slechts een vorm van het verzachten. We weten dat er 
heel veel woningen zijn die verouderd zijn en die aan al die normen niet voldoen. Het is zeer belangrijk 
dat die inspanningen blijven geleverd worden en vanuit mijn fractie zullen we die uiteraard mee blijven 
ondersteunen.” 
 

 
Raadslid Torcq (CD&V) vraagt: “De vraag die wij hebben vanuit de fractie gaat eigenlijk terug naar onze 
vraag rond de KMO-zone in de Damstraat. We hebben die vraag ook gesteld in het najaar. We hebben 
daar toch wel wat bezorgdheden. Ten eerste: is daar een mobiliteitsstudie gemaakt? En ten tweede heeft 
u, schepen Raman, in het najaar geantwoord dat het RUP stelt dat het bedrijventerrein vooral voorzien is 
voor kleine en middelgrote lokale, ambachtelijke bedrijven. Er bereiken ons toch wel wat signalen dat het 
bestuur zich in alle richtingen aan het wringen is om bepaalde bedrijven... – we spreken over Primoris, 
een internationaal bedrijf met 130 werknemers en ook over een vrij groot informaticabedrijf, ook met veel 
werknemers. We vragen ons toch af wat de impact is op de mobiliteit? Als ik het goed voorheb, was er in 
een eerste fase sprake van een beweging van een 100-tal voertuigen. Met 130 werknemers alleen al 
voor dat ene bedrijf, zal dat niet lukken. We willen ook toch graag hebben dat de lokale handel, de lokale 
ambachtsman daar een plaats kan vinden en dat dat niet quasi uitsluitend naar die grote bedrijven gaat. 
Het is ook zo voorzien in het RUP dat een gebouw niet uitsluitend kantoor kan zijn. Dat ICT-bedrijf 
voldoet daar dan ook niet aan, volgens ons, en kan dus in principe niet plaats vinden op dat terrein.” 
 
Schepen Raman (NV-A) zegt: “Er staan veel zaken in het RUP en die worden door ons op een bepaalde 
manier zo goed mogelijk geïnterpreteerd. We hebben ook een partner, een privé-instantie, die die 
gronden gekocht heeft en zo efficiënt mogelijk – waarschijnlijk ook zo rendabel mogelijk – probeert aan 
de man te brengen. Op dit ogenblik hebben we voor 2 gebouwen een goedkeuring gegeven. Dat zijn de 
gebouwen die vooraan, langs de Damstraat zullen gebouwd worden. Ze zullen onderverdeeld worden in 
kleinere units. Zonder daar namen en aantallen te kunnen plakken, weten we dat het merendeel van de 
nieuwe uitbaters van die site bedrijven zijn die op dit ogenblik ook in onze gemeente gevestigd zijn. Het is 
voor die mensen een opportuniteit dat zijn naar de Damstraat kunnen gaan. Van de andere dossiers, 
waar Primoris inderdaad één van is, hebben we ook een aanvraag ontvangen. Op dit ogenblik is die 
aanvraag niet goedgekeurd. Het advies van het college was negatief. Het is inderdaad zo, dat de 
aanvragen die binnenkomen, moeten bekeken worden op basis van het RUP. Tot dusver hebben we dus 
nog geen goedkeuring gegeven aan de bedrijven die u genoemd hebt.” 



 

 

 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Want de impact...” 
 
Schepen Raman (NV-A) zegt: “Juist, ik heb nog niet geantwoord op uw vraag rond de mobiliteit. Wat 
betreft het lokale weten we dat dat juridisch niet gemakkelijk is. Dat kan op verschillende manieren 
geïnterpreteerd worden. Maar wat wij als college zeer belangrijk vinden, is het mobiliteitsaspect. En 
inderdaad, ook uw opmerking rond het -uitsluitend- kantoorgebouw voor een ICT bedrijf, is terecht. Dat is 
ook een bekommernis. Vandaar dat we in dit dossier ook nog geen vooruitgang hebben.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Er is het RUP, de theorie in het RUP, de mogelijkheden van het 
RUP... En dan heb je de afweging rond de geest van het RUP. Die redenering en die afweging zullen in 
eer en geweten gebeuren. Die moeten nog op het college komen. Daar zijn nog geen vergunningen 
afgeleverd, behalve voor de verzamelunits. Een ander dossier komt nog terug naar het college. Ook dat 
van Primoris. Ik meen wel vernomen te hebben dat het informaticabedrijf niet zou doorgaan. Ik denk dat 
dat een bezorgdheid is die we mogen wegnemen. Alle dossiers worden heel grondig door onze dienst 
stedenbouw voorbereid. Dat wij ons hier in allerlei bochten kronkelen, zou ik toch niet durven beweren. Ik 
denk dat we eerder naar de setting kijken, de verkeersafwikkeling en de geest van het RUP, en dat we de 
juiste beslissingen zullen nemen.” 
 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Ik had van alles opgevangen in de wandelgangen. Vandaar de vraag. Het 
is goed dat we die informatie direct kunnen horen. Ik hoor schepen Raman graag zeggen dat het dossier 
van Primoris in eerste instantie negatief geadviseerd is door het college.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat was een principiële vraag die voorlag.” 
 
Schepen Raman (NV-A) zegt: “Ja, en hier is er natuurlijk geen Veneco of een andere instantie die de 
coördinatie op zich neemt. We spreken hier met een privé-partner. De belangen kunnen wel eens 
verschillen. Zij proberen daar maximaal return op te krijgen.” 
 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Dat is zo. En ze zullen daar wel met een batterij juristen op zitten. Vandaar 
dat we ook het RUP hebben. En de contouren van het RUP. Maar het negatief advies is toch een 
politieke beslissing op een bepaald moment.” 
 
Schepen Raman (NV-A) zegt: “Ja, maar ik vind dat we die dossiers zo objectief mogelijk moeten 
bekijken. Als er dossiers zijn die wel in dat kader passen en binnen de geest van het RUP ontwikkeld zijn. 
Dan moeten we ook de objectiviteit en eerlijkheid hebben om dat op basis van de adviezen van onze 
diensten positief te adviseren. Tot dusver is dat niet het geval.” 
 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “De reden van het RUP is ook de mobiliteit.” 
 
Schepen Raman (NV-A) zegt: “Zeker.” 
 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Als men de vraagt stelt voor een extra verdieping parking, dan is het al 
duidelijk dat dat een zware impact zal hebben.” 
 
Schepen Raman (NV-A) zegt: “Laat ons duidelijk zijn dat het mobiliteitsaspect voor ons wel het prioritaire 
punt is in de bespreking van die dossiers. Uw bezorgdheid is zeker ook onze bezorgdheid.” 
 

 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) vraagt: “Ik heb een puntje in verband met de verkeerssignalisatie. Als 
men van de autostrade komt, of van de R4, in Destelbergen, en je rijdt linksaf richting Beervelde, dan is 
er nergens een verkeerssignalisatie die vermeldt hoeveel je mag rijden. Het eerste plakkaat staat aan de 
frituur De Zoute Zonde. Mensen hebben me gevraagd om daar een aanpassing rond te doen.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Dat zijn zo van die vragen waarrond ik graag het advies ken 
van onze deskundige mobiliteit en de politie. Ik stel voor dat die vraag behandeld wordt op een IVO. Ik 
kan u niet beloven dat dat woensdag al behandeld zal worden maar in de maand februari zal u daar 
antwoord op krijgen.” 
 

 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) vraagt: “Dan heb ik nog een vraag in verband met vuurwerk op 
nieuwjaarsnacht. Dat was verboden, zowel in Heusden als Destelbergen, en ook op veel andere 
plaatsen. Wij hebben vastgesteld dat er heel veel burgers toch vuurwerk hebben afgestoken. En niet voor 
5 minuutjes, maar op bepaalde plaatsen zelfs gedurende een uur. Wij vragen ons dus af waar die 



 

 

wijkagenten waren. Zij moeten eigenlijk niet alleen overdag op pad zijn, maar ook ’s avonds en ’s nachts. 
Daar ligt immers de grootste nood aan controle.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat is zeker een meer dan terechte opmerking. Ik heb dat ook 
vastgesteld. Ik heb overal rondom mij knallen gehoord. We voeren al een tijdje campagne, in 
ondersteuning met de brandweerzone en de politie, om vuurwerk te verbieden. Het is ook zo in ons 
laatste APV opgenomen. In onze gemeente kan er wel een uitzondering toegestaan worden voor 
professioneel vuurwerk, mits akkoord van de burgemeester. Wij hebben ook de uitzondering tussen 
12u00 en 1u00 op oudejaarsnacht niet doorgevoerd. Waarom doen we dat? Het is gevaarlijk. Ik denk dat 
de brandweer dat niet genoeg kan benadrukken en dat ook frequent doet, zelfs met foto’s van gebeurde 
ongevallen. Het is voor dieren verschrikkelijk. Paarden, honden, katten, ... noem maar op. We hebben dat 
op het politiecollege ook behandeld. In onze gemeente zijn er 6 interventies geweest. Het is niet zo dat 
de politie niet op pad was. Ze zijn opgeroepen geweest en ze zijn op pad gegaan. De moeilijkheid was 
tweeledig. In Gent was er wel een afwijking toegestaan. Dat is moeilijk omdat je dan wel de knallen hoort, 
in Eenbeekeinde bijvoorbeeld. En tussen het moment dat de oproep binnenkomt en de tijd dat de politie 
ter plaatse is, is het zeer moeilijk om precies te lokaliseren waar het vuurwerk afgestoken is. Geluid 
verspreidt zich. Het is een moeilijke kwestie. Er zijn vaststellingen gedaan. Er zijn lege hulzen gevonden. 
Het enige waar we tegenaan lopen is dat, zolang vuurwerk vrij te koop aangeboden wordt in de hangen, 
we eigenlijk dweilen met de kraan open. We hebben op het politiecollege ook gezegd dat er van 
hogerhand een verbod moet komen op de verkoop aan particulieren. Zo niet blijven we met een probleem 
zitten. Sommige mensen maken er een sport van om tegen de regels in te druisen. Anderen gaan 
misschien vuurwerk afsteken uit onwetendheid. Op het vlak van communicatie gaan we dan ook 
bijsturen. Op het politiecollege is ook die zorg meegegeven. Zolang vuurwerk overal verkrijgbaar is, ook 
dicht bij ons, zitten we in een moeilijke spreidstand. Ik heb deze week daarover ook een mail gekregen 
vanuit het VVSG. Die is gericht aan alle burgemeesters. Het betreft een vraag rond de inzichten rond de 
verkoop van vuurwerk. Ik vermoed dus dat het debat daarrond nu op gang zal komen. Wat leeft er? Wat 
is mogelijk? Dat zijn zaken die vanuit Vlaamse of federale hoek moeten benaderd worden. Wij verbieden 
het lokaal, maar het aanbod is er nog altijd. Corona doet er ook geen goed aan natuurlijk. Niets mag nog. 
De horeca was dicht... We moeten ons daar niet achter wegsteken maar het is toch een vaststelling. 
Jongeren hebben geen uitlaatklep meer. We zitten met een aantal facetten die in ons nadeel spelen, 
maar waar we blijvend zullen rond werken wat betreft communicatie. We wachten ook af wat het debat nu 
zal geven. Dat de politie op straat is, staat buiten kijf. Overal op het juiste moment zijn, blijft natuurlijk heel 
moeilijk. Dat is een uitdaging.” 
 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “In het infoblad staat ‘de wijkinspecteurs zijn overdag vaak op 
pad in hun wijk’. Waarom niet ’s avonds?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Vanaf een bepaald uur wordt de wijkinspecteur vervangen door 
de ploeg van de interventie. Een wijkagent heeft wel zijn permanenties, maar ’s nachts zijn er de 
patrouilles van de interventieploeg. Dat is een andere setting.” 
 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “In principe zouden we die mensen dan veel moeten zien ’s 
avonds?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “De patrouille in onze gemeente passeren altijd aan een aantal 
hotspots, plaatsen die overlastgevoelig zijn. De andere zaken zijn op afroep van de aanvragen die 
binnenkomen. Ze rijden wel de gemeente rond maar de hotspots gaan altijd wel aangedaan worden. Als 
er plaatsen zijn waarvan we denken dat er een gevaar is, dan worden die aan die lijst van hotspots 
toegevoegd. Dat is een beetje de werkwijze van de interventieploeg van de politie.” 
 

 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) vraagt: “En dan heb ik nog een kleine vraag in verband met Heusden 
markt. De shuttlebussen zijn gratis, maar het schijnt dat er nu zou moeten gebeld worden voor die 
shuttle. Is dat zo?” 
 
Schepen Raman (NV-A) zegt: “Dat is waar. Dat staat ook in het informatieblad. Daar is ook in december, 
via de sociale media, berichtgeving rond gebeurd. Het is zo dat in functie van de boosterprik veel meer 
een beroep gedaan wordt op onze shuttlebussen. Die worden veel ingezet, vandaar dat we ook de vraag 
gekregen hebben van de dienst om niet meer te moeten volledig inzetten op het gebruik van de busjes 
zoals we bij de start van de markt gedaan hebben. We hebben vastgesteld dat we het merendeel van de 
marktdagen amper 2 tot 5 personen vervoerden. Sommige weken maakte niemand gebruik van de 
shuttle. In principe hadden we 4 ritten naar de markt, en 4 terug. Die busjes reden dus meer leeg dan dat 
ze gebruikt werden. Vandaar dat we overgeschakeld zijn naar het belbussysteem, waar ze kunnen 
aangevraagd worden. De busjes worden bijna uitsluitend vanuit Eenbeekeinde gebruikt. Vanuit het dorp 



 

 

heeft bijna niemand het busje gebruikt. Ik heb die mensen daarrond vooraf gecontacteerd. Ze hadden het 
volledige begrip voor de wijziging. Ze appreciëren dat de dienst behouden blijft maar vinden het een 
kleine moeite om vooraf te telefoneren.” 
 

 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Wat is de stand van zaken is rond Eenbeekeinde Beweegt en de 
herstelwerken van de Herlegemstraat?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Wat Eenbeekeinde Beweegt betreft, hadden we op de laatste 
mobiliteitscommissie gesteld dat de spuitwerken zouden uitgevoerd worden van zodra het weer het 
toelaat. Dat is normaalgezien in het voorjaar. Deze week hebben we een vergadering gehad met de 
technische dienst. Ik heb er op aangedrongen om dat in orde te brengen tegen het voorjaar. Nu moet er 
nog een prijsofferte gevraagd worden aan 3 inschrijvers. Anders wordt de wet op de overheidsopdrachten 
met de voeten getreden. Ik denk dat we nog op het juiste spoor zitten.” 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Kon dat niet op voorhand gebeuren, die prijsvraag?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Dat zou gekund hebben, maar de werken zouden niet sneller 
uitgevoerd worden. Dat kan pas als het weer het toelaat. In het voorjaar rijden die ploegen rond. Dat 
maakt dus eigenlijk niet uit.” 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “En wat zijn eigenlijk de plannen van Eenbeekeinde Beweegt die als eerste 
zullen uitgevoerd worden? Is dat enkel de grondsignalisatie?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “De grondsignalisatie en de borden. We mogen ook zeker niet 
vergeten de buurt te informeren over de geplande wijzigingen.” 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Worden de mensen nu op de hoogte gehouden van de vorderingen?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Hoe bedoelt u?” 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Als u weet welke vragen gesteld geweest zijn door Eenbeekeinde Beweegt, 
kunnen we alleen maar zeggen dat het eigenlijk niet beweegt.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Binnenkort zal het wel bewegen, dat kunnen we nu wel 
concluderen. Als het weer beter wordt, en er weer spuitwerken kunnen uitgevoerd worden... De borden 
zijn besteld. We zitten op schema.” 
 

 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Dan heb ik nog een punt over de bouw van de tennishal. We waren 
verbaasd de bouwvergunning te hebben zien hangen. We willen onze ontgoocheling uiten, samen met de 
vele mensen die een bezwaarschrift hebben ondertekend en Natuurpunt. We stellen vast dat het 
verkrijgen van een bouwvergunning sneller gaat dan het realiseren van verkeersveiligheidsmaatregelen. 
Wij hopen dan ook dat project op een deftige manier in het oog gehouden zal worden, vooral ook naar 
het behoud van groen en dat er een groene buffer zal aangelegd worden met het oog op de rust in het 
natuurgebied. Dat zijn onze bezwaren en ontgoochelingen. De mensen die de bezwaarschriften hebben 
ingediend en ook Natuurpunt moeten constateren dat met de bezwaarschriften geen rekening gehouden 
is. Vandaar onze ontgoocheling.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik kan alleen zeggen dat de vergunningsprocedure gelopen is 
zoals elke andere vergunningsprocedure. De vergunning van het BPA heeft natuurlijk meer voeten in de 
aarde gehad, maar deze vergunningsprocedure is zoals elke andere stedenbouwkundige vergunning 
naar het college gekomen. Ik noteer wel ...” 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ja, dat kan wel maar we hadden misschien nog een klein beetje hoop dat 
de hal er uiteindelijk niet zou komen. Ik weet niet in hoeverre de provincie daar een uitspraak over 
gedaan heeft of in welke mate het terecht was dat daar kon gebouwd worden, gezien de nabijheid van 
het natuurgebied enzo.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Alle adviezen zijn ingewonnen. Dat waren allemaal gunstige 
adviezen.” 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ook van de provincie?” 
 



 

 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ja, ook van de provincie. Ik kijk even naar Renaat.” 
 
Schepen De Sutter (NV-A) zegt: “Ik voel me niet direct geroepen om te antwoorden omdat het eerder een 
opmerking was dan een vraag. Hetgeen u suggereert... Dat is niet naast ons neergelegd. Dat is 
weerlegd. Er verdwijnt geen groen. Het is inderdaad zo dat de provincie Oost-Vlaanderen geen andere 
mening heeft dan ons. Dat is eigenlijk historie. Dat slaat al op de ruimtelijke procedure en niet op de 
bouwvergunning. Tenslotte zal er inderdaad worden op toegezien, al is het maar door de vele mensen 
die daar passeren, dat er gebouwd wordt conform wat er is voorgeschreven, en dat de hinder zowel voor 
de ecologie in de buurt als voor de mensen tot een minimum wordt gereduceerd.” 
 
Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik hoop het.” 
 

 
Raadslid Verbeke (Vooruit) zegt: “Ik heb geen vragen. Ik wil Eva en Gerd bedanken. Eva, ik ben u 
dankbaar voor de vlugge oplossing van het probleem in de Kouterlaan. Ik ben gaan kijken en dat is echt 
in orde, verzorgd gedaan en de buren zijn u dankbaar. En dan Gerd. De Michel De Baerestraat bestaat 
eindelijk. Bedankt om het plaatje daar te laten plaatsen.” 
 
Algemeen directeur Deryckere zegt: “We zullen de bedankingen overmaken aan de bevoegde diensten. 
Dankuwel voor de bedanking.” 
 
Raadslid Verbeke (Vooruit) zegt: “Ik heb de diensten wel al een mail gestuurd.” 
 
Algemeen directeur Deryckere zegt: “Dat heb ik ook gezien. Dankuwel daarvoor.” 
 

 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ik wil een bijkomende vraag stellen rond het vuurwerk. In welke 
mate maken we die signalen over aan de hogere overheid? Ik hoor u zeggen dat als we dat verbod willen 
handhaven, dat verkoopsverbod eigenlijk nodig is. Anders is er de facto geen verbod. Men blijft maar 
vuurwerk afsteken. In welke mate zijn we mee aan de kar aan het trekken namens de VVSG om dat 
signaal over te brengen, ook aan de hogere overheid? En als dat signaal wordt overgemaakt, wat is de 
reactie daarop? Heeft men daar oren naar?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Op het laatste politiecollege hebben we de wens geuit om op 
de zonale veiligheidsraad, met de diensten van de gouverneur, een eerste aanzet te geven. Meestal is de 
gouverneur dan ook de verbinding naar de hogere overheden. Dat is de afspraak, om op de 
eerstvolgende zonale veiligheidsraad een agendapunt daaromtrent toe te voegen.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Maar dat is niet de bevoegde overheid, begrijp ik. Wie is daarvoor 
bevoegd? Is dat de federale overheid, of is dat Vlaanderen?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik denk dat het vuurwerkdecreet ... Ik begin te twijfelen. Ik moet 
u het antwoord schuldig blijven.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ik denk dat we daar allemaal achter staan. Misschien moeten we 
ook onze parlementsleden daar actiever over aanspreken. Zoals u in de pers gezien heeft, zijn er 
paarden gestorven door het vuurwerk.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Zoals decreet op vuurwerk nu stelt, is het eigenlijk verboden 
maar gemeenten kunnen uitzonderingen toestaan. Zolang je in dat vaarwater zit... Wij verbieden het 
maar er zijn andere gemeenten die het niet verbieden. Het is een spreidstand. Vanuit onze zone, Melle, 
Merelbeke, Destelbergen en Oosterzele, wilden we het meenemen naar het zonaal veiligheidsoverleg.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “En het is misschien ook wel nuttig om het mee te nemen naar de 
stad Gent. Voor de wijk Eenbeekeinde zou dat ook wel een belangrijk verschil kunnen maken. Ik ken de 
standpunten in Gent daarover niet maar ik kan me inbeelden dat de maatschappelijke druk om daar toch 
iets toleranter in te zijn, er wel is.” 
 

 
Schepen Raman (NV-A) zegt: “Daarnet, bij de aktename, is het punt na de uitleg van onze algemeen 
directeur nogal snel voorbijgegaan maar ik wil toch van de gelegenheid gebruik maken om onze dank te 
betuigen aan Jacques om onze gemeente te vertegenwoordigen in die raad en voor het vertrouwen aan 
mij om dit mandaat over te nemen.  
 



 

 

 
Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “In de chat heeft de algemeen directeur een boodschap geplaatst in 
verband met de afhaling van jullie nieuwjaarsgeschenk. Daar is een link bij om een afspraak te maken 
daarvoor.” 
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